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(1032 Budapest, San Maľco utca 81. _ obudai Kulturális Központ Nonpľofit Kft.)

Jelen vannak: Dr. Kiss Lászlő polgármester' Béres András, Burjan Ferenc, Czeg|édy Gergő,
Csikósné Mányi Julia' DerdaÁdám, Domokos Ágnes, Gyepes Ádám, Kelemen
Viktória, oríLászlő,RáczAndrea, Strenner Imre, Szabó Ákos, Dr. Szendrődi
Csaba, Szkaliczki Tünde, Turgonyi Dániel Absolon, Ujfalvi István, Zábő Atti|a
(18 fo) képviselő.

Távol: Csongrádi János, Faľkas Balázs, Puskás Péteľ, Rózsa Lász|ő Péter (4 fő) képviselő.

Szabó Tímea or szággyulési képviselő
Toľdai Bence országgyűlési képviselő

A Polgármesteri Hivatal részéről:

Hadnagy Miklós kabinetvezető
Kléner Katalin koordinációs menedzser
Dr. Bots Dénes jegyző
Dľ. Tass Bálint aljegyzł5 _ szervezési főosztályvezető
Biľó Ágnes Testtileti, Képviselői és Bizottsági osztályvezeto
Dr. Kiľály Katalin tarsadalmi kapcsolatok foosztály titkarsági osztáIyvezeto
Baľáth Andľea fenntaľthatósági, ifiúsági, civil és nemzetiségi osztá|yvezető
Szécsi Zsolt főépítész
Dr. Szabó Zsuzsanna Jogi Iroda mb. irodavezető
Kecskeméty Andľea Belső Ellenőrzési lroda, belső ellenőľ
Horváthné Kovács Andľea költségvetési osztályv ezetó
Bottyán Lászlő pénzngy i o sztáIyv ezetó
Dr. Spiegleľ Tamás vagyonfelügyeleti é s ellenőrzési főosztályv ezeÍó
Joó Ilona vagyonfelügyeleti osztźtlyv ezető
Komlós Erzsébet ellenőrzési osztáIyvezeto
Toľzs<jkné Gőczźn Emese lakhatási támogatások osztáIyv ezető
Kisné Balźzs Enikő köznevelési és kultuľális főosztályvezeto
Dr. Sebők Zoltźln hatósági osztáIyv ezetó
Dr. Urban Péter adóügyi foosztályvezeto
Káľoly Katalin szociáli s fő o sztáIyv ezeto
Hoľváth Antal Óbuda-gekásmegyeľ Közteľiilet-felügyelet igazgatőja
Németh Tibor Óbuda- g ekásme gyer Közteľülęt-felügyelet gazdasági v ezető



Józsi Gyuláné Broll Eszter Óbuda-sekásmegyer Köztenilet-felügyelet
Fodor Tamás obudai Kulturális Központ Nonpľoťrt Kft. ügyvezető igazgatőja
Dr. Budai Andľás Szent Margit Rendelőintézet Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatőja
Kľébe sz D ĺáni el Óbud a- n okásme gyeľ P iacigazgatő ság i gazgatőj a
Szikszó Srándor III. KerĹileti Rendőrkapitĺĺnyság v ezetője
Szalai-Komka Norbert Óbudai Családi Tanácsadó- és Gyermekvédelmi Kĺĺzpont intézmény
vezetője
Bekő Istvánné jegyzőkönyvvezető

Dr. Kĺss LászIő polgármester: kĺĺszönti a Képviselő-testület 2023. június l2-ei
K<izmeghallgatásan megjelenteket. Megállapítja' hogy a Képviselő-testület 18 fovel
hatáĺozatképes' a Kĺizmeghallgatást 1 7. 00 óľai kezdettel megnyitj a.
Ismerteti a Közmeghallgatás rendjét:
Előszĺir a kérdéseket lehet feltenni, ezt követően a Kĺjzmeghallgatás témźĄára, a jaróbeteg-
szakellátás további mfüödésére téľnek rá, amelynek előadója Dr. Budai András ügyvezető
igazgatő úr lesz.
Azok a lakosok, akik kérdést szeľetnének feltenni, a Polgármesteri Hivatal munkataľsaitól
tudnak sorszámot kérni. Mindenki annyi alkalommal szől hozzá és kéľdezhet, amennyiszer
szeretne. Ahozzászólások az ęLozetes jelentkezések sorrendjében fog töľténni, az időkeret
maximum 5 perc.
Tájékoztatásul elmondja, hogy a Közmeghallgatásáról, amely a Képviselő-testület hivatalos
ülése hangfelvétel és jegyzőkönyv készül.
Amennyiben a kérdésre helyszínen a hozzásző|ő szóbeli vźiaszt nem kap, írásban fogja
megkapni, amelyhez szükséges a lakcíme vagy e-mail címe megadása. Megállapítja, hogy
írásbeli vźllaszadásra az ülés megkezdéséig igény nem éľkezett.
Köszĺinti az ülésen megielent alpolgáľmestereket és kollégakat, Szabó Tímea és Tordai Bence
országgyűlési képviselőket, valamint Szikszó Sĺíndoľt a III. kerületi Rendőľkapitányság
vezetiĺjét.
K&i az l. soľszámmal rendelkező lakost, hogy tegye fel kérdését.

Piľokné Simon Zsuzsanna (kerületi lakos): Polgármester úr Óbud źfi alegzöldebb kerületnek
tekinti, amiéľt nagyon sokat meg is tett.
Lakóhelyfü a Táboľhegy, ahol Polgáľmester úľ és Burján Ferenc alpolgármesteľ úr két éwel
ezelott velük egyutt ültette el a Miyawaki erdőt, ahol nagyon sok növény megmaľadt, és szépen
sarjadnak.
HozzászóIásĺĺnak legfontosabb témája az egészségmegőľzés. A szóban forgó bizonyos
táborhegyi teľĹilet számos ember ľekľeációjában' mindennapi mozgásában kulcsfontosságú.
Azoknak, akik a közelben laknak természetes, hogy a teľiiletet jő gazdaként óvják és
megvédjék. A Polgármesteri Hivatalra semmi, de semmi nem háľul, feléjiik nincsenek kéréseik.
Nem kérik, hogy a Hivatal nyírja le a füvet, meľt a paľlagfiĺ 50 éves rekultivációja a problémát
megoldotta. Szeľetné, ha ajelenlegi helyzet váItozatlanul fenntaľtható lenne és eľre ateľületľe
obuda ékkĺjveként tekintetének. A terület Magyarország ökológiai há|őzatźnak amelynek a
Hármashatár-hegy a magtenilete, annak egy ökológiai folyosój a,így külĺinleges elbánást kíván.
A különleges elbánásbabeletartozik, hogy a területre nem valók építmények, kerítések.
A legutóbb 2023. ápľilis 24-én beadott beadványukĺa a Hivatal részéro| érkezett válaszban a
k<ivetkezők szerepeltek:
- 8000 m2lekerítése,
- 1200 m2 két szintben tcirténő beépítése, illetve a
- 8000 m2-en kívül lelátók, sportpályák elhelyezése, két út megnyitása.
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Kérdése, amennyiben a tervben ,,szaľvashiba" van, akkoľ is elfogadható? Van egy olyan hiba,
ami minden kĺjrülmények kĺlzĺltt szemet szúľ. Erre majd később minden bizonnyal megkapom
aválaszt.
A terület nagyon sok ember szźtmára létkérdés. Önĺjk politikusként nagyon jól tudjak a ,,lehet''
és ,,szabad'' kifejezés közötti finom egyensúlý. Nagyon sok mindent meg lehet tenni, például
kedvező talajmechanikával ľendelkező helyen akár 10 000 m2-t is be lehet építeni. A kérdés az,
hogy szabad-e?

Dľ. Kiss LászI.ő polgármester: ezeket a kéľdéseket korábban már többször megvitatták,
viszont a tĺibbszĺiľ is megismételt válaszokat nem fogadtrĺk el.
Hangsúlyozza, hogy a Képviselő-testületnek semmilyen terve nincs' nem ál1 szźndékźlban a
tenilet beépítése. A ,,lehet'' és a,,szabad'' közĺjtt igen' van különbség, de úgy gondolja, hogy a
,,lehet'' és a,,kell'' kifejezés kĺizött is van. A Képviselő-testület I00%o-banabban érdekelt, hogy
a teľĹilet továbbra is a jelenlegi funkciójában maradjon, ellenkező terveik nincsenek. olyan
cinkoľmĺĺnyzati szabáIyozáS van érvényben, amely továbbcsökkenti a teľület beépítési
lehetőségét. Erről gondolják többen, hogy azÖnkormanyzat ateriletet talán be kívánja építeni.
Amennyiben a Képviselő-testületnek bármilyen más konkľét célja lenne - pint a fák ültetése _
amikor is módosítani szükséges Óbuda-Békásmegyer Vĺĺľosrendezési és Építési SzabáIyzatát
(a továbbiakban: OBVSZ), aztelőzetes társadalmi véleményezés, egyeztetés fogja megelőzni,
mivel a tenileten szociális téľ kialakítása sztikséges. Ettől csekélyebb ügyben is ezt tették.
Azt sem szeretné vékaalárejteni, hogy nemcsak azokat a híreket minősítette ,,kacsának'', amely
a terület beépítésľe vonatkozik, hanem azt is, ami arról szólt, hogy állítő|ag megegyeztek
teniszpáLya tulajdonosokkal' akik a Városligetből jönnének' amellyel a polgáľmesternek hátsó
szrĺndékai vannak - minek után nem akar indulni és szimplán országgyulési képviselő akaľ lenni
_, ezért ańźlnminden-mindegy alapon rábólintott. Szintén leírta, hogy légből kapott ostobaság.
IgazábőI nem tud mit tenni a kősza hírekkel, amelyeket źitalźlban névvel nem vállalnak
emberek. Ilyen van és lesz is. Csak azÍtudja mondani, amely az Önkormányzat döntéséből
következik, és amilyen terveket ismer.
Örul annak, hogy vannak, akik tőle is jobban ismerik politikai ambícióit. Nem tud mást
mondani, mint, amit máľ többször leíľt. Ezek nyilvénvalő botorságok.
Kaptak egy levelet, de a levélben megjelĺilt terĹiletet a keľĹileti onkoľmányzatnemtudja védetté
nyilvánítani, ezért Jegyző ur azt aFőjegyzo úľ felé továbbította. A töľténetre az a rövid vá|asz,
hogy az Önkormányzatnak semmilyen olyan terve nincs, ami ellentétes lenne azzal, amelyről
Pirokné Simon Zsuzsannáék beszélnek.Ez akkor is így van, ha egyébként a jogi feltételei az
onök által kéľt döntéseknek nincsenek meg, meľt valóban, a terület minősítésében abban a
tekintetben legalábbis egyetéľtenek, hogy oda nem szükségesek építmények, mint például Bob-
pźiya.
Ismételten elmondja, hogy ennél sokkal kisebb volumenű ügyben társadalmi
véleményeztetésęket folýat a keľület vezetése, ahogy a Kiscelli park kapcsém tették ezt
hónapokig, évekig. Az,hogy ebbęn az esetben ez el sem kezdődött, az az oka, hogy nincsenek
ilyen tervek. A terulet az elkövetkezendő időszakban nem fog beépülni. Ami egyáltalán
lehetséges lenne, hogy ott épüĘön, ama sem rendelkeznek tervekkel. Nincs ilyen, Ha majd
lesznek ilyen teľvek, akkor biztosan fognak egyeztetni. Egyáltalán nincs ilyen gondolkodás.
Azokból a döntési folyamatokból, amelyek előttünk vannak, azokből Íem az kĺjvetkezik, amit
Piľokné S imon Zsuzsannáék vélelmeznek.
A ľészletekľe tekintettel megadja a szotCzeglédy Gergő alpolgármester úrnak.

Czeglédy Gergő alpolgármesteľ: Polgármesteľ úr válaszźi néhźny gondolattal kiegészítené.
Az ngy oly annyiľa nem volt fokuszukban, hogy az OBVSZ módosításának tarsadalmi
egyeztetésekor eľľe Önök hívták fel a figyelmet. A tervezo, egyben az o-hegy Egyesület
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vezetőję készítette azokat a teľveket, amelyeket Pirokné Simon Zsuzsanrta ennyire támad. A
tervező felkereste azzal, hogy az étltala elkészített terveket, miként lehetne még tovább
szigorítani. A területtel a keriileti vezetésnek semmilyen tétvlrati célja nincs, amelyet egyébként
a szabźlyozási teľv lehetővé tenne, de ennek ellenére belementek abba, hogy a jelenlegi
minimalista lehetőségeket tovább szűkítsék. Piľokné Simon Zsuzsanna már olvashatta a két
héttel ezelotti előterjesztésben, hogy a három helyszínből, ami a nagy teľületen belül volt
megjelĺilve, kettő ľögtön lehúzásľa kenilt azzal, hogy azokat ne lehessen beépíteni. Ezek a
geotechnikai ,,A'' besoľolásúak voltak. A legszigorúbb besorolást kapták 5 éwel eze|ótt, amikoľ
a teľület feltárásra kęľült, és mérték a terület csúszásveszélyességét. Ezen túlmenően
csökkentették a beépítési mutatókat. Most ott taľtanak, hogy 266 O00 m2-es teľĹileten (26ha) a
Pirokné Simon Zsuzsaĺ'na által említett l20O m2 maradt, amire el lehet helyezni egy
szerczámtárolót és egy illemhelyet. A teriilet eddig is közparkként funkcionált és szeretnék, ha
továbbľa is ekként funkcionálna. Véleménye szerint talán elvĺĺrható, hogy egy közpaľkban
szerszámtĺĺľoló keniljĺin elhelyezésľe azért, meľt a teľületet az abban táľolt ęszkĺjzĺjkkel
gonđozzźk. Az 1200 rŕ az a266 000 m2 teľület kétszázhatvan valahányad része, amelyľe egy
paľ méteľ magasságú mobilépület helyezhetó el az említett célok megvalósítása éľdekében.
Megkeresést kapott, mint bizottsági tag, mint alpolgármester, mint képviselő. Kéri,
nyugodjanak meg, meľt a teľületen semmi olyan nem fog tĺirténni, ami Pirokné Simon
Zsuzsarlnélék ellen szólna. A terület olyan marad, mint, amilyen jelenleg is. Reméli minden
kérdést megválaszolt.
A szabályozási terv ezzel arendkívüli minimalista feltételrendszerrel _ terv szerint _ hĺĺrom hét
múlva életbe tud lépni. De, ha még ez sem lenne elég, hangsulyozza, hogy a teľület az
onkormĺínyzat területe, semmi olyan nem épülhet rajta, amelyet ne előzne meg társadalmi
véleményezés. Nincs ilyen terv. A szabályozásitenĺet olvashatta Pirokné Simon Zsuzsanna,
amely egy keretľendszer. Az egész kerülętľe van egy szabáIyozási teľv, a, Ógvsz. Az,hogy
egy telekĺe egy szabályozási tew 20 oń-os beépítést engedéIyez, nem jelenti aŻ,hogy holnap
egy 20 %-os beépítési lehetőségű valami fog megépülni.

Pĺrokné Simon Zsuzsanna (keľületi lakos): miért hagyjfü meg, miért hagyják nyitva ennek
a lehetőségét?

Dr. Kiss Lászllő polgáľmesterz azért _ válaszolja _, mert a szabályozás az egész keľĹilet
teniletéľe késztilt.
Nem gondolja azt, hogy szakszerutlen,légből kapott reakciókra a kerülęti vezetésnek lépnie
kellene egy olyan szabályozás kapcsán, ahol egyébként annyi töľténik, hogy azÖnkoľmĺĺnyzat
a teľĹileten cs<ikkenti a beépítés lehetőségét azért, hogy ha majd egyszet valarĺit akar ott
létľehozni, akkor tudjon létĘönni egy olyan kozpark, amelynek vannak kiszolgáló épületei. Ez
a terv ennyit mond, ennél t<jbbet nem. Ezéľt erős túlzás Pirokné Simon Zsuzsaĺvlańszéről az
a reakció, amit tapasztalt, meľt, szó nincs arľól, hogy csak ennek a teľületnek nyitnfü meg a
szabáúyozźlsát. Ha ez így lenne, akkor lehetne azt gondolni, hogy valamiféle pľojekt van a
háttérben. Nem erľől van sző, hanem arľól, hogy a keľĹilet egészére vonatkozik aváItoztatás. A
terület nincs fokuszukban,mivel csökken a beépítési lehetőség, éppen ezértĺem gondolja, hogy
ebbe azirányba elkellene menni.
Számos kudarcon vannak túl a kĺ!ĺeľület-fejlesztés tekintetébęn. Ezeknek a fejlesztéseknek az
volt a legnagyobb pľoblémája, hogy a fejlesztő gyakĺan megfeledkezett a kiszolgáló egységek
létesítéséről, például a Mészkő paľkban semmiféle szociális helyiség nincs, se illemhely, se
pelenkźnő, pedig sokan gyeľekekkel jáľnak oda.
Ha az Önkormanyzatnak lesz majd olyan célja, amikoľ is vélhetóeĺ az Ógvsz-t módosítani
kęll, akkor althoz szfüséges leszmozgástér, hogy legyenek szociális terek.

4



Hallott olyat, hogy az Önkormanyzatbérbe adja, eladja , eztmeg azt épit. Nem, nincs ilyen. Sok
esetben a felvetések is kizáľjfü egymást. Hallja, hogy az Önkormányzat egyszer bérbe adja,
egyszeľ eladja a teľĹiletet, ęgyszer teniszpéiyźtk lesznek, egyszer meg épiiletek és mindez azért,
meľt a jövő évi választáson nem akaľ polgĺĺrmesterként indulni. Ismétli, ezeket a felvetéseket
nem érzi komolynak, mint ahogyan azt sem, hogy egy 200 000 m2-es normális közparkot
létesítsenek szociális helyiség nélkül. Fontos szempont' hogy a kĺizpaľkot emberek használjfü.
A Miyawaki szeni erdősítés pedig azérttortént meľt a területnek még aľra is kedvezőtlenek az
adottságai, hogy a nĺivénýelepülés spontán létrejöjjön, ezéľt csak éskizarőLag meghatáľozott
szźrazságturő ffüat lehetett kiválasztani. Az,hogy az onkoľmanyzat e|kezdjen báľmit, nem 3

peľces tĺ!ľténet, hiszen maguk a fafajtźk kiválasztása is rendkívtil körültekintően kell, hogy
megtöľténjen.Ezért,haezzęl a terĹilettel bárkinek bármilyen véľmes terve lenne, akkor annak
kellene legyen tewfźuisa, amelyet egy egyeztetés követne. Sehol nincs olyan terv, amelytől
Pirokné Simon Zsuzsaĺ'náéknak taľtaniuk kellene. A teľület haszná|atát a kerület vezetése sem
gondolja másként. Nincs ilyen, nem létezik, baľ lehet, hogy valakinek a fejében igen, de azĺem
ajelenlegi kerületi vezetés. Hozzáteszi, nagyon fuľcsa volt olvasni, hogy a területen teniszpálya
lesz.

Pirokné Sĺmon Zsuzsanna (kerületi lakos): nem íľt ilyet.

Dr. Kiss Látszlrő polgáľmester: akkoľ valaki az Onnevében íľta.
Fura volt olvasni, hogy Öncjk többet tudnak a polgĺíľmester politikai terveiről, és mást is, aľľól,
hogy ki, kivel, hogyan, miben egyezett meg.
Amennyiben az Önkormányzat a teľületet bérbe akarná adni, először dönteni kéne a bérbe
adásról. Ilyen javaslata azonban nincsen.
Szó nincs arról, hogy attól fiiggetlen tervei lennének a kerület vezetésének, mint, amit onök
oda szeretnének.
ott akkoľ lesznek utak, hogy ha aztvalaki a pľojekt részeként felépíti. Nemcsak úgy holnap. Ez
nem így működik.
Van a keľületben rengeteg olyan teriilet a mai napig is, ahova tartalmaz a szabźllyozási terv
utakat. Nem felnę ettől annyira.
Azt gondolja, hogy a szabályozási terv' ami van, úgy jó ahogy van, elfogadása semmit nem
veszéIyeztet. Ha bĺírmi konkľét dolog fog ott töľténni, azt mindenképpen egyeztetés előzi meg
mar csak azért is, mert egy projekt fázisnak is kéne léteznie, márpedig ilyen projektjeink
nincsenek.

Burján Ferenc alpolgáľmester: önil annak' hogy a,,Miyawaki'' eľdő megemlítésre került. Az
Önkôrmanyzat szźlmara ez volt az első, fontos kísérlet a keľület zöldítése éľdekében. obuda-
Békásmegyeľ vonatko zásában egyre többet szęretnének zöldítęni.
A talaj szerkezęte és minősége követelte meg azt, hogy ilyen típusú fák kerüljenek iiltetésre.
A Tábor-hegy vonatkozásában szeľetnék a kĺizpaľk jelleget megtaľtani.

Hámoľi Endre Csúcshegyi Egyesületvezetője: a Csúcshegy a III. kerület külterülętę, ahol a
népesség száma nĺjvekszik. A terület a klímaváltozts miatt szźrad ki, egyre több a tűzeset,
valamint az olyan építkezés, amelynek nincs jogalapja. A terület valójában maga a hegy, tele
van olyan pľoblémákkal, amely az alacsony beültetéssel rendę|kező teľületet fenyegeti.
Részmegoldásokat látnak, đe azt nem, hogy a kerület vezetése hosszú távon erľe hogyan
reagáIna. Problémát jelentenek az ott élők számźtra a gyakoľi trizesetek, a villámźr kérdése,
valamint a Csúcshegy zĺildteruleti részének a csĺjkkenése, eltűnése. Ennek egyik oka az,hogy
nincs víz a hegyen, aszabá|yozás miatt a területen elvétve vanmezőgazdasági tevékenység, az
ingatlanok pedig lakófunkciőkatkezdenek el betölteni. Üdvĺizlik, hogy javaslataik alapján a
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vízí-kozmíi mellé az onkormányzat szęľetne egy ivó kutat telepíteni, illetve a viíľosi faľm
projektet megvalósítani. Hosszú tálrú terveket szeretnének. Nem belteruletbe vonást és teljes
kĺizmúkiépítést követelnek azonnali hatállyal, hanem aľľa szeľetnének választkapni,hogy az
egyľe gyakoribb tűzesetek hogyan, miként lennének megfékezhetők? A mezógazdasági
tęľületeken miként oldható meg a vízellátźts? Hogyan tudnanak lerakni azoknak egy stľatégiát,
akik a teriileten tulajdonnal ľendelkeznek, azoknak, akik ott élnek, és az onkormáĺyzatszámára
is, amely valamiféle perspektívát nyújt arra, hogy ez a terĹilet nem lepusztulni, hanem inkább
fej lődni fog valamerre.

Dr. Kiss Lászlő polgármester: csak megismételni tudja a korábban máľ megadott válaszokat
a feltett kéľdésekre. Az onkormźnyzat régóta ľendelkezik eÍTe a teľülętre stratégiával. Amikoľ
ttibb mint egy évtizeddel ezelőtt az Önkorményzat úgy dĺĺntĺltt, hogy a teľĹiletet a stľatégiai
taľtalékterületből kiveszi, akkor dĺintĺitt anól, hogy mi a teľiilet fejlesztése. A fejlődés
szempontjábő| a mezőgazdasági funkció megtaľtása a cél. A Képviselő-testület és a keľiilet
vezetése szźtmźra is az a javaslata, hogy a koľábbi belteruletbe vonás kapcsán előszöľ alétezó
j ogi kötelezettségeket teĘ esítsék, azoknak tegyenek eleget.
Felhívja a ťrgyelmet arra,hogy az építés hatósági jogköröket a keľülettől elvették. Egyetért az
Egyesület elnökével abban a tekintetben, hogy az ottani illegális építkezéseknek gátat kellene
vetni. ott valamennyi épület illegális. Ennek gátat kellene vetni.
Az onkormźnyzat erľe a terĹiletre korábban sem és most sem adott ki építési engedélý. Ebből
adódóan nem vél különbséget felfedezni a jelenlegi és a korábbi vezetés stratégiája között,
fej lesztési politikáj uk azonos.
A teľület legnagyobb pľoblémája, hogy nincs vezetékes víz, ami roppant költséges megoldást
jelentene a Főviíľosi Önkormányzat szźtmźra, akire rĺĺháľulna ęz afeladat. . Az ehhez szükséges
ellennyomó eszkĺjzöket az ott lévő erdőségek helyén kellene kialakítani, mivel az ellennyomó
víztartályokat nem lent, hanem fent kell elhelyezni. A Főváľosi onkoľmányzataIII. keriiletben
a lehető legnagyobb környezetpusztítás árán és a kerületi Önkormanyzat éves kĺiltségvetés
sokszoľosáért tudna megoldásokat találni.
A részletek tekintetében megadja a szőt Czeglédy Gergő alpolgáľmester úľnak.

Czegtédy Geľgő alpolgármesteľ: aKatasztrőfavédelem és az Önkormáĺyzategyeztetettaľról,
hogyan tudnának segítséget nyújtani a területnek' HangsúIyozza, ęz Íęm az onkormźnyzat
feladata. Az Önkormźnyzattől területbiztosításhoz kértek segítséget, hogy a hegyre kiérkező
mentők megtudjanak fordulni. Megtették javaslataikat, a tervek egyeztetésre keniltek, a
kivitelezés a Katasztrófavédelem feladata. Az Önkormźnyzat abszolút konstruktívaĺ állt a
kérdéshez. Kéľi az Egyesület elnökét, hogy a tűzcsapok elhelyezése ügyében foľduljon
b i zal o mmal a Katasztľó favé del emhez.
Polgáľmester úr ugyan maľ elmondta, hogy vizigénrtyel a Fővárosi onkoľmányzathoz kell
foľdulni, nem pedig a keľületi onkoľmányzathoz.
A III. kenileti Önkormányzat nem a feladatkĺjrébe ártozó feladatokĺa nem költhet pénzeket,
ugyanis azthutlen kezelésnek nevezik. A Fővárosi onkormányzat percze azt mondja" f,tzessen
a kerületi onkormányzatésmajd utána a Fővárosi Önkoľmányzatazokataz ĺ}sszegeket kifizeti.
Ltiott egy interjút, amelyben aztmonđták' hogy a keľĹileti Önkormányzat micsoda dolgokat
művel, például építési engedélyeket ad ki, de az Önkormźnyzatsoha nem adott ki engedélyeket.
Kéľi, hogy az itt elhangzott panaszaikkal/felvetéseikkel/kérdéseikkel keressék meg a
Kormányhivatalt. Ha veszik a f;ĺradságot és beadvánnyal foľdulnak egy-egy konkrét ügyben a
Kormányhivatalhoz, hogy X helyrajzi számon illegális építés folyik, bízik abbarl, hogy az
illetékes hivatalnok ki fog menni ós eljáľást fog indítani, bontásra kötelez.
IJgy látja, hogy a hosszú tźtvu stratégia adott. Reméli, hogy a megielentek is öľülnek a hosszú
távú stratégiának, ami azt jelenti, hogy a teľülęt záĺtkerti övezet maľad, nem keľül átsorolásra.
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Dľ. Kiss Lász|ő polgáľmesterz a kenileti onkoľmányzat aĺyagilag is hetyt áll a tuzo|tóautó
útvonalának kialakításához annak ellenére, hogy ez nem lenne a feladata.

Burján Feľenc alpolgáľmesteľ: amikoľ az Önkormtnyzat benyújtotta az Uniós pályźzatot,
akkoľ elgondolkodtak a stľatégiai jĺivőképről. A teľtilet adottságába a vĺárosi farm elképzelés
teljesen illeszkedik. A pályazat beadásának célja, hogy erősítsék a vízmegtartást, a helyi
termelést. Biztatja a jelenlévőket, hogy ebben legyenek paľtneľek.

Hámoľi Endľe Csúcshegyi Egyesületvezetőjez kéri, hogy az onkormźnyzattegye szĺĺmukĺa
publikussá a Katasztrőfavédelemmel megosztott j avaslatokat.

Dľ. Kiss Lászlő polgármester: ha jól tudja, ezt a Katasztrófavédelem kéĺte az
onkormányzattő|.

Czeglédy Gergő alpolgármester: utźtnanéz, hogy készüIt-e az egyeztetésről emlékeztető és
hogy kiadhatő-e? Kéľi Hámori Endre urat, adja meg elérhetőségeit a Polgiíľmesteľi Hivatal
részér ól megj elent kollégak részére.

Dľ. Kiss Lász|ő polgármester: Több hozzászőIásra jelentkező nincs, ezért felkéľi Dr. Budai
András ügyvezető igazgatőt, taľtsa meg tájékoztatőját a III. kerületi járóbeteg-szakellátás
helyzetéről.

Dr. Budai András, a Szent Maľgit Rendelőintézet NonproÍit Kft. ügyvezető igazgatőjaz
Felmeriilt a szakľendelők centralizźiása, amely azt jelentette volna, hogy ĺítkeľiil az Orszéąos
Főigazgatősághoz, de a terv a jövő éviválasztásokig lekerült napirendrőI. Az, hogy jobb lenne-
e, ha az országos Főigazgatősághoz keľĹilnének' nem tudja megmondani. Az viszont biztos,
hogy a rendszer kicsit lelassul.
Véleménye szerint a szakľendelő lakosság közelibb, mint egy más keľĹiletben lévő kőrhź.z.
A COVID előtti állapot csúcsa 20l9-ben volt, amikor is 1 év alatt 540 000 beteg fordult meg a
szakľendelőben. Ez a szám a COVID alatt 10 o/o-ra lecsökkent. A budapesti kerületek azon
kevesei kozé tartozott a III. kerület, ahol a jnvány ideje alatt a szakľendelő végig nyitva taľtott.
Voltak olyan orvosok, akik a legduľvább COVID fertőzés ideje alatt is rendeltek, do|goztak, a
betegeket ellátásban ľészesítették. Kialakult az online orvoslás, amelyet inkább a hłŁiorvosok
alkalmaztak a renđelőben dolgozók kevésbé. Ez tulajdonképpen valahol jó, meľt a betegnek
nem kell sorban állniuk, viszont ľossz is, meľt a beteg igazáből nem tudta elmondani pontosan
a panaszźtt és bizony nóha olyan dolgokat néztek el, amelyet utána nęm lehetett/lehet
meggyógyítani. A COVID után a szakĺendelőben tĺirténő betegellátás nehezen indult ujra, a
betegforgalom nagyon lassan ĺőtt.20l9-hez képest naponta 300 - 500 beteggel kevesebb
jelentkezik. Az éves megjelenés 450 000 páciens.
Vizsgálatokĺa tĺjbbféleképpen van mód bej elentkezni :

1. online e-mailen keľesztül,
2. telefonon (8 ktilsős munkavállalót is alka|maznak, délelőtt és délután 4 - 4 őrában),
3. és számítógépes felületen, anelyhez aZ sztikséges, hogy a páciens befáradjon a
szakľendelőbe és regisztráljamagát, amely a GDPR miatt szükséges.
A várólisták nĺjvekedése nem magyar jelenség, az egésznyugati világban jelen van. Az orvosok
számára meghatáľozott, hogy bizonyos beavatkozźtsokból 1 nap mennyit végezhetnek el,
például mennyi röntgenfelvételt, mennyi gyomoľtükľözést, szemben a baleseti sebészeti
ellátással, amely nincs meghatározva. Felhívja a ťrgyelmet a laboľatóľiumi várólista
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nĺivekędésére, amely jelen pillanatban 3 _ 4 hét kcizött mozog. A hŁiorvosoknál például egy
cukorbeteg ma miíľ hónapokľa előľe be tud jelentkezni.
A Vörösvaľi úti ľendelő ľészleges felújítás a|att áll. Kicseľélik anyílászźrókat, felújításra keľül
az infoľmatikai rendszer, valamint az épületben lévő lift is. A felújítási munkálatok vĺáľhatóan
szeptembeľre fejeződnek be. A szakľendelő honlapja naprakész, bíztat mindenkit annak
figyelemmel kíséréséľe.
Megköszĺini a III. keľĹileti onkoľmányzatnak, mint tulajdonosnak az egészségügyi
szakĺendelőhöz, az egészségügyhĺlz valrő hozzáállását. Reméli' hogy ilyen minőségben még
sokái g maradhatnak a lako s s ág szo|gźtlatáb an.

Dľ. Kiss Lászlĺó polgármester: további kéľdés, észrevétel hirĺnyában, köszĺjni mindenkinek a
részvételt és a Képviselő-testĹilet Közmeghallgatását l7.48 perckorbezárja.

K.m.f.
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